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Den Haag 04 juli 2013 

Aan: De voorzitter van de gemeenteraad van Den Haag 

Spui 70 

2511 BT Den Haag 

 

Onderwerp: Afsluiting Bosbrug 

Door de afsluiting van de Bosbrug moet het verkeer omrijden. Van verschillende mensen 

heeft de SP vernomen dat het helemaal vastloopt op het kruispunt Prinsessengracht-

Bezuidenhoutseweg. Er heeft in het begin van de afsluiting van de Bosbrug een 

verkeersregelaar gestaan. Toen liep het wel goed. Nu dat niet meer het geval is staat het tot 

ver in de omtrek vast. Met name het feit dat het autoverkeer, fietsers en voetgangers elkaar 

kruisen op het kruispunt maakt het er niet veiliger op. Met een verkeersregelaar kan dit veel 

sneller en soepeler en zal de onveiligheid en onbereikbaarheid afnemen. Bovendien tasten de 

langer stilstaande auto’s de luchtkwaliteit aan.  

1) Is het college op de hoogte van deze benarde verkeerssituatie? Zo ja, waarom wordt 

daar niks aan gedaan? Zo nee, waarom niet?  

2) Heeft het college net als de SP ook vernomen dat er een verslechtering van de 

verkeerssituatie is opgetreden (op het kruispunt), sinds de verkeersregelaar weg is? 

3) Is het college bereid hier nog eens naar te kijken en indien mogelijk hier iets aan te 

doen? Is het college bereid om de verkeersregelaar terug op zijn plek te zetten als 

blijkt dat dit voor verbetering zorgt? 

 

 

Bart van Kent 

SP fractie  

 


